
Poznań, 06.02.2018r  
 

Maria Lisiecka- Pawełczak  
 
Radna Miasta Poznania  
 

Pan  
 

Grzegorz Ganowicz  
 

Przewodniczący Rady Miasta Poznania  
 

 

Interpelacja  
 
 

Dotyczy:  Reorganizacji tras autobusowych w związku ze zmianą obwodów szkół – dla 
dzieci z osiedla Morasko – Radojewo.  
 
 
W związku z powstaniem nowego zespołu szkolno- przedszkolnego na Umultowie, zwracam 
się z prośbą o informację w jaki sposób zostanie zorganizowana kwestia linii autobusowych 
dowożąca dzieci mieszkające na terenie osiedla Morasko- Radojewo.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Z góry dziękuję za odpowiedź.  
 
 
 
 

Z poważaniem,  
 

Maria Lisiecka – Pawełczak  
 


